
بازدید ۱۰ ساعته کمیسیون خدمات شهری از سازمان مدیریت پسماند؛

 نمره قبولی سازمان مدیریت پسماند 
از شورای ششم

شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  اعضای 
سازمان  پروژه های  از  ساعته   10 بازدیدی  تهران  شهر  شورای 

مدیریت پسماند و مجتمع پردازش آرادکوه انجام دادند.
در  پسماند،  مدیریت  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
شهرداری  شهری  خدمات  معاون  یزدانی،  مجتبی  بازدید  این 
مدیریت  سازمان  مدیرعامل  علیپور،  صدرالدین  و  تهران 
شورای  سلامت  کمیسیون  اعضای  همراهی  ضمن  پسماند 
سازمان  این  در  گرفته  صورت  اقدامات  درباره  تهران،  شهر 

دادند. ارائه  توضیحاتی 
میانی)ام.آر.اف(  ایستگاه  از  سلامت  کمیسیون  اعضای  بازدید 
پیرهادی،  ادامه مهدی  در  و  آغاز شد  منطقه ۲۲  در  واقع  کوهک 
مرکز شهید  پسماند حجیم،  مرکز  از  نجفی  و سوده  بابایی  مهدی 
بهشتی، مجمع دفع آرادکوه، سایت بیمارستانی، دستگاه زباله سوز 

و مرکز مانیتورینگ سازمان مدیریت پسماند بازدید کردند.
و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  اعضای  بازدید  این  در 
خدمات شهری همچنین از کارگران سلول دفن بهداشتی آرادکوه 

تقدیر کردند.
• نمره خوب به نگاه کلان نگر معاونت خدمات شهری 

و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس  پیرهادی  مهدی 
بازدید  این  حاشیه  در  تهران  شهر  ششم  شورای  شهری  خدمات 
گفت: معاونت خدمات شهری شهرداری تهران اقدامات خوبی انجام 

داده و نمره خوبی دریافت می کنند.
و  نگر  سازمان کلان  این  اقدامات  که  مطلب  این  بیان  با  وی 
ایده آل مسیر در  نقطه  به  تا رسیدن  البته  بوده است گفت:  موثر 
پیش رو داریم و باید نگاه موجود در حوزه پسمان تقویت شده و 

توسعه پیدا کند.
پیرهادی ادامه داد: یکی از مسائل مهم در این حوزه بحث زباله 
های بیمارستانی و دفن آن است که وزارت بهداشت باید نسبت به 
آن اهتمام ویژه ای داشته باشد تا دفن این زباله ها با پروتکل ها و 
شرایط مورد توافق انجام شود. با توجه به حساسیت ها دولت نیز باید 
کمک کند تا بتوانیم  فضای لازم را برای بهبود مسائل و مشکلات 

در این بخش ایجاد کنیم.
خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون   رئیس 
طرح های  و  اقدامات  با  گرچه  افزود:  شهر  شورای  شهری 
حجم  هوشمندسازی،  بحث  و  پسماند  مدیریت  سازمان 
یکی  اما  کرده  پیدا  کاهش  قبل  سالیان  به  نسبت  پسماندها 
تفکیک  و  پسماند  کاهش  کلیدی  موضوعات  و  ها  برنامه  از 
فعالان  حوزه،  این  در  مند  دغدغه  افراد  از  لذا  است.  ها  زباله 
که  نهادهایی  نهاد،  مردم  های  سازمان  اجتماعی،  و  فرهنگی 
داریم  تقاضا  صنایع  صاحبان  و  دارند  اجتماعی  های  مسئولیت 
این  تا  کنند  عمل  شهری  حوزه  قبال  در  خود  مسئولیت  به 

شود. شهر  وضعیت  بهبود  به  منجر  کارها 
مکانیزه  به صورت  فعالیت های سازمان  • قسمت عمده 

انجام می شود
مهدی بابایی عضو کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری در حاشیه این دیدار با بیان اینکه یکی از دغدغه های بسیار 
تهران موضوع پسماند  مهم در حوزه مسائل زیست محیطی شهر 
خواستیم  شهری  خدمات  معاونت  از  دلیل  همین  به  گفت:  است، 
که اولین بازدید اعضای کمیسیون سلامت شورای شهر تهران در 

حوزه پسماند باشد.
وی افزود: خوشبختانه در بازدیدی که داشتیم دیدیم که قسمت 
عمده ای از مسائل به صورت مکانیزه در حال انجام است، امیدواریم 
تفکیک از مبدا توسط شهروندان بتواند مدیریت پسماند را به نقطه 
ایده آل یعنی صفر شدن دفن زباله و رسیدن بازیافت به جایگاه مطلوب 
اهتمام کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری  برساند. 

تفکیک از مبدا است که با اولویت راهبری خواهد شد.
بابایی همچنین ادامه داد: ما نیاز به حمایت های دولتی داریم 
و مصوبات بودجه ای در خصوص پسماندهای بیمارستانی و تهیه 
زباله سوزها در دولت وجود دارد و باید تلاش شود تا این منابع را از 

دولت برای شهرداری جذب شود. 
وی تاکید کرد: از سوی دیگر باید راهکارهایی در پیش گرفته 
درآمد  سمت  به  بودن  بر  هزینه  مرحله  از  پسماند  حوزه  تا  شود 
پایدار حرکت کند. مهم ترین روش تولید انرژی در خدمات شهری، 
استفاده از زباله سوزها با آخرین استانداردهای جهانی است تا دفن 
زباله ها به صفر و از سوی دیگر میزان تولید برق و انرژی به حداکثر 

برسد.
سازمان  خوب  ایده های  و  برنامه ها  تداوم  ما  نگاه   •

پسماند است
محیط  سلامت،  کمیسیون  عضو  دیگر  نجفی  سوده 
حاشیه  در  نیز  تهران  شهر  شورای  شهری  خدمات  و  زیست 
مختلف  بخش های  از  بازدید  از  پس  امروز  گفت:  بازدید  این 
که  می آید  نظرم  به  بگویم  باید  پسماند  مدیریت  سازمان 
جدیدی  ایده های  پسماند  حوزه  در  شهری  خدمات  معاونت 
باشیم  ها  ایده  این  تکمیل کننده  باید  ما  است.  برده  کار  به  را 
به  متفاوتی  نگاه  بتوانیم  ای  بودجه  و  اجرایی  مراحل  در  و 

دهیم. ارائه  شهری  خدمات  مدیریت 
وی با اشاره به بازدید از بخش پسماند بیمارستانی نیز گفت: 
جای تشکر دارد که مدیریت پسماند لباس مناسب و تجهیزات لازم 
بهداشتی را در اختیار کارکنان خود در سایت مربوط به دفن زباله 
این  از جان گذشتگی  و  است. زحمت  داده  قرار  بیمارستانی  های 

کارگران باید مورد تقدیر ویژه قرار گیرد.
این عضو شورای شهر تهران ادامه داد: اما باید نظارتی داشته 
باشیم تا زباله های بیمارستانی پس از بی خطرسازی وارد چرخه 
بیمارستان  وارد  تواند  نمی  شهری  مدیریت  شود.  پسماند  بازیافت 
وزارت  با  باید  بنابراین  کند.  سازی  خطر  بی  را  ها  زباله  و  شده 
جلساتی  و  داشته  تعاملاتی  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 

برگزار کنیم.

خبر ویژه
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مدیرکل کمیته امداد استان قم راه اندازی کمیته امداد 
شهرستان جعفرآباد قم را حق فوری و مسلّم نیازمندان این 
شهر و بخش جعفریه دانست و گفت: به محض تأمین مکان 

مناسب، این اداره راه اندازی خواهد شد.
فرماندار  با  قم  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 
استان  این  جعفریه  بخشدار  و  جعفرآباد  شهرستان 
و ضرورت  این شهر  درباره مشکلات محرومان  و  دیدار 
)ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  فوری  راه اندازی 

کردند. گفت وگو  جعفرآباد 
اکبر  امداد،  کمیته  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
میرشکار، مدیرکل کمیته امداد استان قم در این دیدارها با اشاره به اینکه برنامه ریزی های لازم برای خدمت رسانی 
مضاعف به ایتام و محرومان شهرستان جعفرآباد صورت گرفته است گفت: به محض تأمین مکان مناسب، کمیته امداد 
شهرستان جعفرآباد، به صورت رسمی افتتاح و راه اندازی خواهد شد تا خدمات این نهاد بیش از گذشته در دسترس 

نیازمندان این منطقه قرار گیرد.
افزود: این زکات جمع آوری شده  اینکه بیشترین زکات استان در بخش جعفرآباد جمع آوری می شود  بابیان  وی 

مانند گذشته، صرف افراد نیازمند همین شهرستان و بخش جعفریه خواهد شد.
میرشکار ادامه داد: کمیته امداد استان قم آمادگی دارد به نیازمندان و افراد جویای کار واجد شرایط این منطقهٔ 

قم تسهیلات اشتغال مناسب پرداخت کند.
امداد،  کمیته  طرح های  از.  استقبال  دیدارها ضمن  این  در  نیز  جعفرآباد  شهرستان  فرماندار  عبداللهی  ذبیح الله 

آمادگی کامل خود را برای همکاری با این نهاد اعلام کردند.

و  متخصصان  روزی  شبانه  تلاش  با  بوشهر-  
پارس  گاز  مجتمع  دهم  پالایشگاه  در  جوان  کارکنان 
واحد 147  BOGدر  و  ، کمپرسورهای سرما ساز  جنوبی 
با موفقیت در مدار قرار گرفت.  به گزارش روابط عمومی 
راه  مسئول  اسکندری  جنوبی،  پارس  گاز  مجتمع  شرکت 
اندازی و بهره برداری مجموعه واحدهای آفسایت پالایشگاه 
دهم ضمن اشاره به اهمیت راه اندازی این کمپرسورها در 
عملیات  افزود:  پایدار  تولید  و  سوزی  مشعل  از  جلوگیری 
و  سرماساز  کمپرسورهای  راه اندازی  و  راه اندازی  پیش 
بدین  و  گرفته  صورت  طرح  پیمانکار  همکاری  با   BOG

وسیله از هدر رفت و مشعل سوزی 1۲ تن بر ساعت محصول پروپان جلوگیری به عمل آمده است.
اسکندری در ادامه خاطرنشان کرد: انجام عملیات Tuning و تنظیم پارامترهای کنترلی از جمله فعالیت های 
دشوار صورت گرفته در طول مدت راه اندازی بوده که توسط تیم های بهره بردار و متخصصین داخلی انجام پذیرفته 

است.
وی ضمن تأکید بر اهمیت کمپرسورهای مذکور در تولید و صادرات ال پی جی با بیان اینکه کاهش دمای پروپان 
و بوتان به 41- و 7- درجه سانتیگراد جهت ذخیره سازی و میعان بخارات مخازن پروپان و تزریق مجدد به مخزن از 
جمله وظایف این کمپرسورها می باشد خاطر نشان داشت: ال پی جی به عنوان یکی از محصولات اصلی پالایشگاه دهم 

و مجتمع گاز پارس جنوبی می باشد.
وی ادامه داد: این نوع محصول پس از راه اندازی کمپرسور های واحد 147 قابلیت صادرات به صورت سرد و تحت 

فشار اتمسفر را دارا می باشد.

مدیرکل کمیته امداد استان قم:

 کمیته امداد جعفرآباد حق مسلّم نیازمندان 
این شهرستان است

با انجام اقدامات نوآورانه؛

کمپرسورهای سرما ساز و BOGدر واحد 147 
پالایشگاه دهم مجتمع گاز پارس جنوبی راه اندازی شد

اندازي  راه  به  توجه  با  مرادیان:  یحیی  اصفهان- 
واحد بنزین سازي، واحد تقطیر سوم وتعدادي پروژه هاي 
مورد  بخار  وتأمین  تولید  افزایش  هدف  با  و  دیگر  جانبي 
نیاز پالایشگاه، ۲ دستگاه دیگ بخار جدید ۲۲7 تني و آب 
مي  اصفهان ساخته  نفت  پالایش  )مقطر(در شرکت   DM
با اشاره به   شود .مدیرمهندسي و اجراي پروژه ها شرکت، 
تکمیل شدن طرح  افزود: طراحی، تهیه، ساخت، نصب و راه 
 ۲۲7 hr/t اندازي دو دستگاه دیگ بخار  با ظرفیت خروجی
با ظرفیت خروجی   DM بر ساعت( و یک واحد آب  )تن 
قبل  سالهاي  از  ساعت(،  در  500)مترمکعب   hr/m3 دائم 

آغاز شده و در مردادماه سال جاري تکمیل و در شهریور ماه راه اندازي خواهد شد.
سیدمنصور سیدفتاحي همچنین گفت: علاوه برساخت دودستگاه دیگ بخار وآب DM، یک ساختمان کنترل و 
مرکز فرعی برق شماره  3۲ نیزساخته شده  و اطراف دیگ بخار و واحد آب DM محوطه سازي مي شود و در کنار 
آن،  اجراي تمام مسیرهاي ارتباطی، لوله کشی ها، کابل ها و سیگنال هاي ارتباطی حد فاصل واحدهاي فوق الذکر و 
تأسیسات موجود پالایشگاه اجرایي مي گردد.وي قیمت برآوردي  براي اجراي طرح را حدود40 میلیون یورو اعلام کرد.
گفتني است در حال حاضر 6 دیگ بخار ۲۲7 تني در شرکت پالاش نفت اصفهان به منظور تولید بخار مورد نیاز 

واحدهاي عملیاتي فعال هستند که با راه اندازي این طرح به8 دستگاه افزایش مي یابد.

آذربایجان شرقی –مجید مسلمی: رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی از ابلاغ اعتباری بالغ 
بر ۲17 میلیارد تومان به پروژه های زیربنائی و بخش آب 

این استان خبر داد.
داوود بهبودی اظهار کرد: از رقم ۲17 میلیارد تومانی 
استفاده  قانون  اعتبارات  آب  بخش  و  زیرساختی  اعتبارات 
صرف  تومان  میلیارد   69 مبلغ  کشور،  امکانات  از  متوازن 
پروژه های راه استان شامل احداث باند دوم بزرگراه سراب 
راهی  سه  مرند-  جاده  تبریز،  اهر-  بزرگراه  آباد،  بستان   -

ایواوغلی و بزرگراه صوفیان-سلماس می شود.
وی افزود: رقم 44 میلیارد و 700 میلیون تومان برای تکمیل و ایجاد تصفیه خانه های فاضلاب تعدای از شهرک های 

صنعتی و شهرهای تبریز، هریس، هشترود و ملکان اختصاص می یابد.
این  از  را  استان  و سدسازی  کشاورزی  آب،  حوزه  آذربایجان شرقی سهم  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
اعتبارات 63 میلیارد تومان و شامل پروژه های آبرسانی به شهرستان های مرند و میانه و ساختمان آبیاری و زهکشی 

سدهای آیدوغموش، سهند، قلعه چای و سد پیغام چای اعلام کرد.
بهبودی همچنین خاطرنشان ساخت: برای تکمیل خطوط اول تا سوم قطار شهری تبریز نیز رقم 43 میلیارد تومان 

در نظر گرفته شده است.

 DM 2 دستگاه دیگ بخار جدید  227 تني و آب 
در شرکت پالایش نفت اصفهان احداث مي شود

پروژه های زیربنائی و بخش آب آذربایجان شرقی 
صاحب 217 میلیارد تومان اعتبار شدند

شرکت های  امور  و  سرمایه گذاری  معاون  مرادیان:  یحیی  اصفهان- 
شرکت فولاد مبارکه ضمن ابراز امیدواری از برداشته شدن موانع سرمایه گذاری 
بازار  ثبات  عواملی همچون  در  اقتصادی  ثبات  وجود  گفت:  دولت جدید  در 
قوانین و مقررات و دستورالعمل های دولت  تورم، عدم تغییر  نرخ  ارز، کنترل 
رشد  در  توسعه  طرح های  انجام  مجوزهای  صادراتی،  عوارض  خصوص  در 

سرمایه گذاری بسیار تأثیرگذار است
غلامرضا طاهری معاون سرمایه گذاری و امور شرکت های شرکت فولاد 
سرمایه گذاری های  توسعه  به  اشاره  با  فولاد  خبرنگار  با  گفت وگو  در  مبارکه 
فولاد مبارکه در زنجیره ارزش محصولات فولادی، اظهار کرد: از سهام معادن 
بزرگ سنگ و آهن همچون گل گهر و چادرملو گرفته تا شرکت های فولادی 
امیرکبیر کاشان و فولاد سفیددشت،  همچون فولاد هرمزگان جنوب، فولاد 
فولاد مبارکه از حالت یک شرکت تولیدی صرف خارج شده و عملا به گروهی 

از شرکت ها با کسب وکارهای نسبتا مرتبط تبدیل گشته است.
با رصد فرصت های رشد خود در کنار  مبارکه  افزود: شرکت فولاد  وی 
سهام  تملک  و  خرید  سقف،  زیر  توسعه  طرح های  انجام  با  و  ارگانیک  رشد 
شرکت های مختلف در طول زنجیره ارزش را مدنظر قرار داده که این شرکت ها 
یا مانند شرکت صنایع معدنی فولاد سنگان خراسان، شرکت معدنی و صنعتی 

گل گهر و شرکت صنعتی و معدنی چادرملو در بالادست زنجیره ارزش، یعنی 
در بخش تولید مواد اولیه و سنگ آهن قرار دارند و یا هم راستا با فعالیت های 
تولید محصولات فولادی هستند، مانند شرکت فولاد هرمزگان جنوب، شرکت 
و  چهارمحال  سفیددشت  فولاد  شرکت  بختیاری،  و  چهارمحال  خودرو  ورق 
بختیاری و شرکت فولاد امیرکبیر کاشان و برخی از شرکت های دیگر نیز نقش 

پشتیبانی برای تولید را دارند.

اشاره  با  مبارکه  فولاد  شرکت  شرکت های  امور  و  سرمایه گذاری  معاون 
را آغاز کرده است،  نیمه دوم سال 1397 کار خود  از  این معاونت  اینکه  به 
خاطرنشان کرد: ما در فولاد مبارکه به دنبال ارزیابی فرصت های سرمایه گذاری، 
انجام  مبارکه،  فولاد  کسب وکار  حوزه  با  مرتبط  بهینه  گزینه های  پیشنهاد 

سرمایه گذاری و نهایتا مدیریت سبد سرمایه گذاری هستیم.
میزان  تعیین  و  گروه  شرکت های  سرپرستی  استراتژی  داد:  ادامه  وی 
صورت  مجرب  مشاوران  از  استفاده  با  شرکت ها  این  از  هریک  در  مداخله 
در  گروه  شرکت های  مجامع  برگزاری  به منظور  دقیق  برنامه ریزی  می گیرد. 
زمان مقرر، حضور مؤثر در مجامع شرکت های فرعی، شناسایی حدود 6 هزار 
 ،99 سال  در  سرمایه پذیر  شرکت های  از  حاصل  نقدی  سود  تومان  میلیارد 
بودجه ریزی  نظام  پیاده سازی  گروه،  شرکت های  هیئت مدیره  اعضای  معرفی 
گروه و ارزیابی عملکرد شرکت ها در ابعاد مختلف طی دو مرحله در سال از 

اهم دستاوردهای فولاد مبارکه بوده است.
طاهری با اشاره به مشارکت فولاد مبارکه در طرح ساخت واحد فولادسازی 
و ریخته گری بیلت در قالب شرکت مجتمع فولاد زاگرس اندیمشک بیان کرد: 
شرکت مذکور پروژه احداث واحد فولادسازی و ریخته گری بیلت به ظرفیت 
400 هزار تن و سرمایه گذاری بالغ بر 93 میلیون یورو را در دست اقدام دارد.

مشکلات  رفع  و  ارباب رجوع  تکریم  اهمیت  بر  تأکید  با  قم  شهردار 
مدیران  و ملاقات عمومی  مردمی  دیدارهای  برنامه های  برافزایش  شهروندان 
شهری تأکید کرد.به گزارش روابط عمومی شهرداری قم ، دکتر سید مرتضی 
سقاییان نژاد در جلسه شورای مدیران شهرداری که همراه با مراسم تکریم 
و  معماری  و  شهری  خدمات  ترافیک،  و  حمل ونقل  معاونت های  معارفه  و 
با گرامیداشت یاد و  با حضور رئیس شورای شهر قم برگزار شد،  شهرسازی 
خاطره شادروان مهندس غلامرضا جانقربان اظهار داشت: جای ایشان در میان 

همه ما خالی است و همواره به یاد او و خدمات ارزشمندشان هستیم.
شهردار قم در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر اینکه باید برای رفع 
معضلات شهر کریمه اهل بیت)س( هماهنگی لازم در بین تمامی دستگاه ها و 
متولیان امور باید اتفاق بیافتد و این مهم نیز نیازمند عزم همگانی است، بیان 
کرد: برای احصاء و رفع مشکلات شهروندان، مدیران مناطق به صورت هفتگی 
در مساجد محله ها حضور یافته و به بررسی مسائل و مشکلات مردم بپردازند.

افزود:  شهروندان  مشکلات  رفع  برای  تلاش  بر  تأکید  با  همچنین  وی 
به منظور تکریم بیشتر مراجعین مناطق هشتگانه، برنامه های هفتگی و ملاقات 
عمومی نیز با قوّت و منظم برگزار و در پی آن برطرف کردن مسائل و مشکلات 

شهروندان در اولویت قرار گیرد.
دکتر سقاییان نژاد به معارفه معاونان جدید شهرداری پرداخت و گفت: 
مسئولیت  قم  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاونت  در  که  طبیبی  دکتر 
تجارب  و  تخصص  دارای  مرتبط  عالیه  تحصیلات  ضمن  برعهده گرفته  را 

ارزشمندی در حوزه ترافیک به ویژه در بحث هوشمندسازی هستند.
وی بابیان اینکه هوشمندسازی در ترافیک از برنامه ها و نیازهای اصلی 
با  و  شود  اجرا  تحول آفرین  برنامه های  بخش  این  در  باید  گفت:  است،  شهر 

استفاده از ظرفیت های موجود مشکلات را برطرف کرد.
شهردار قم با قدرانی از زحمات دکتر ذاکریان معاون سابق حمل ونقل و 
ترافیک گفت: اتفاقات مثبتی در مدت زمان مسئولیت در بخش اتوبوس رانی و 
تاکسیرانی انجام شد که از شاخص ترین آن ها اجرای طرح نوسازی اتوبوس ها 

و همچنین خرید اتوبوس های جدید بود.
دکتر سقاییان نژاد با تبریک انتصاب مهندس میلانی به عنوان سرپرست 
از کارشناسان و متخصصان مجرب  معاونت شهرسازی و معماری گفت: وی 
ازجمله  موجود  به مشکلاتی  توجه  با  و  است  در حوزه شهرسازی  شهرداری 
ایرادات طرح تفصیلی امیدواریم با حضور ایشان شاهد برطرف کردن مشکلات 

و حفظ اعتدال باشیم.
وی با تأکید بر اینکه انتظار داریم گره ها باز شود و کارها نیز قانونمند 
پیش رود بیان کرد: قم شهر تمدن ساز است و سیما و منظر شهری در آن 
برای ما موردتوجه است و در این زمینه باید کارهای اساسی را دنبال و از انجام 

امور غیر کارشناسی پیشگیری کرد.

باهدف  دولت  هفته  درپایان  رسانه  اصحاب  با  دانشگاه  ریاست  نشست 
رونمایی از 3 کنفرانس ملی و ارائه دستاوردهای دانشگاه صنعتی اراک در تالار 

نشست های قائم مقام فراهانی دانشگاه برگزارشد.
گفت:  جلسه  دراین  اراک  صنعتی  دانشگاه  رئیس  امیدی:  فرناز  اراک- 
و  اقتصادی  مشکلات  کرونا،  همه گیری  وجود  با  اراک  صنعتی  دانشگاه 
آمار چشمگیری  قراردادهای صنعتی  اخذ  در  موجود،  فراوان  محدودیت های 
پژوهشی  قرارداد  میلیارد  دو  حدود   99 سال  در  طوری  که  به  است  داشته 
منعقد کرده که خوشبختانه این میزان در سال 1400 به 8.5 میلیارد رسیده 

 است.
پایدار  توسعه  به  دستیابی  لازمه   افزود:  آشتیانی  رضایی  حمیدرضا 

درکشور، توجه به اقتصاد دانش بنیان است.
تخصصی  دانشکده  سه  دارای  اراک  صنعتی  دانشگاه   داد:  ادامه  وی 
مکانیک، معدن و برق است، همچنین پروژه های بزرگی درسطح ملی در آن 
درحال پیگیری است که انجام گیری آنها موجب تحولات بزرگی می شود. این 
درسطح  وسیعی  خروجی های  فضا،  کمبود  و  محدودیت ها  وجود  با  دانشگاه 
و  استانی  مسئولین  می بایست  لذا  دارد.  کشور  بزرگ  و  مهم  دانشگاه های 
رسانه ها پیگیری هایی جهت قرارگیری این دانشگاه درسطح دانشگاهای بزرگ 

کشور داشته  باشند.
رئیس دانشگاه صنعتی اراک درخصوص اقدامات و فعالیت های دانشگاه  
در دوسال اخیرگفت: یکی از پروژه های بزرگ دانشگاه، پروژه معدن یزد است 
که  است  ممتاز  پروژه  یک  خاورمیانه  درسطح  و  ملی  بزرگ  پروژه  یک  که 
با  دیگری   قراردادهای  بسته  شود.  آن  قرارداد  و  برسد  نتیجه  به  امیدواریم 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس منعقد شد و بزرگترین مخزن های سخت شناور 

جهان را درحوزه طراحی و ساخت با همکاری شرکت فراپتروساز در قالب مرکز 
این شرکت  با کمک  پتروشیمی در دانشگاه صنعتی  تحقیقات نفت و گاز و 

طراحی کردند و به مرحله ساخت رسید و افتتاح شد.
دانشگاه  آینده  سال  چهار  راهبردی  برنامه   به  اشاره  ضمن  آشتیانی 
رفع  نظیر  ها  برنامه  این  به  دستیابی  برای  داد:  توضیح  اراک،  صنعتی 
نیازمند  کارآمد  دانش آموختگان  پرورش  جامعه   و  صنعت  چالش های 

هستیم. حمایت 
جلسه  این  در  نیز  صنعتی  دانشگاه  فناوری  و  پژوهش  آموزش،  معاون 
اظهارکرد: دانشگاه  صنعتی اراک در حوزه انتشار مقالات  علمی  برتر و ارتباط با 
صنعت و جامعه دارای خروجی بسیار مناسبی است. با شیوع ویروس کرونا در 
یکسال ونیم گذشته از سه سامانه برترکشور جهت آموزش استفاده  کرده ایم و 
در ترم گذشته 1050 کلاس مجازی و 300 آزمون آنلاین برگزار شده  است.

بر  علاوه  مهارت افزایی  دوره   37 اخیر  یک  سال  در  افزود:  صفری   
با مدرک فنی حرفه ای برگزار شد و  کلاس های دروس اصلی بصورت رایگان 
خروجی های بسیار مناسبی به  همراه  داشت. سرانه مقالات دانشگاه نیز در سال 
98، 1.7 بوده که به عدد 3.1 رسیده است و احتمال می رود این رقم در سال 

1400 به بالای رقم 5 برسد.

معاون سرمایه گذاری و امور شرکت های فولاد مبارکه مطرح کرد؛

ابراز امیدواری درخصوص برداشته شدن موانع سرمایه گذاری در دولت جدید

تأکید شهردار قم برافزایش دیدارهای مردمی مدیران شهری با شهروندان

نشست خبری رئیس دانشگاه صنعتی اراک با اصحاب رسانه به مناسبت هفته دولت


